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شیوا نوروزی فريدون حسن

پرسپوليس بدون سرمربي در نيم فصل دوم

 نبرد سايه به سايه
تراكتور و سپاهان

هفته شانزدهم و آغازين دور برگشت رقابت هاي ليگ برتر عصر امروز با 
به ميدان آمدن تيم هاي بالاي جدول دنبال مي شود. 

امروز و از ساعت 15 تراكتور، قهرمان نيم فصل اول مسابقات در تبريز 
ميزبان مس رفسنجان اس��ت. مردان اس��كوچيچ تا حالا نيمي از راه 
قهرماني را با موفقيت طي كرده اند، اما سايه سنگين سپاهان را پشت 
سر خود احساس مي كنند. آنها براي اينكه رقيب جدي شان را پشت سر 
بگذارند بايد ديدار خانگي امروز را با برد تمام كنند تا بتوانند صدرنشيني 

را حفظ و چشم به هفته هاي آينده داشته باشند. 
اما سپاهان اصفهان كه فعلًا در امتياز 32 با تراكتور برابر است و به خاطر 
تفاضل گل و بازي رودررو نسبت به تراكتور در رتبه دوم قرار دارد، امروز 
همزمان با تراكتور در يزد به مصاف چادرملوی اردكان مي رود. زردهاي 
اصفهان با پاتريك كارترون روزهاي بسيار خوبي را پشت سر مي گذارند 
و از روند سينوسي خود با مورايس فاصله گرفته اند. آنها با روحيه بالايي 
كه از فتح سوپرجام به دست آورده اند حالا تنها به پايين كشيدن تراكتور 
فكر مي كنند و چادرملو به طور حتم روز س��ختي را مقابل آنها تجربه 

خواهد كرد، حتي اگر ميزبان باشد. 
پرسپوليس با 29 امتياز و عنوان سومي و با داشتن سرمربي نيم فصل را 
تمام كرد. سرخ ها اما در شروع نيم فصل با همان وضعيت بدون سرمربي 
هستند. طولاني شدن روند انتخاب سرمربي كاري كرد كه آنها سوپرجام 
را به رقيب خود واگذار كنند و حالا اين خطر وجود دارد كه سرخ ها در 
شروع نيم فصل با چالش��ي جدي روبه رو شوند. پرس��پوليس امروز از 
ساعت 16:45 در اصفهان مقابل ذوب آهن صف آرايي مي كند، تيم رده 
ششمی جدول رده بندي كه هميشه براي سرخپوشان، به خصوص در 
اصفهان دردسر ساز بوده و امروز هم با توجه به شرايط خاص پرسپوليس 
حتماً آنها را با چالش��ي جدي روبه رو خواهد كرد. نكته مهم اينجاست 
كه پرسپوليس اگر مي خواهد در جمع مدعيان باقي بماند چاره اي جز 
پيروزي در اين ميدان ندارد و البته مسئولان باشگاه براي خارج شدن 
تيم از اين سرگرداني بايد هرچه زودتر سرمربي جديد را معرفي كنند. 
در ديگر بازي امروز، فولاد رده چهارمي در زمين خود به مصاف نساجي 
مازندران رده سيزدهمی مي رود. فولاد در طول تعطيلات نيم فصل با 
حاش��يه عجيب و غريب ماندن يا رفتن گل محمدي مواجه شد، اما در 
نهايت سر س��الم از آن بيرون آورد تا همچنان با يحيي ادامه دهد. اين 
تيم با 28 امتياز منتظر لغزش تيم هاي بالادستي خود است تا جايگاه 
آنها را تصاحب كند. براي تيم گل محمدي حتي چهار امتياز اختلاف با 
صدر جدول هم دست يافتني است و اين يعني فولاد هم مي تواند خود 

را مدعي قهرماني معرفي كند. 

كميته  فني تكليف تيم ملي كاراته را مشخص كرد

هروي ابقا شد
ابقای شهرام هروي در تيم ملي كاراته خبري اميدواركننده براي كاراته 
ايران است. نشست كميته  فني فدراسيون كاراته در حالي برگزار شد 
كه كاراته كاهاي كشورمان از روز جمعه بايد در رقابت هاي كاراته  وان 
پاريس روي تاتامي بروند. استعفاي غيررسمي هروي، آن هم درست 
پس از نايب قهرماني در جام جهاني اسپانيا ش��وك بزرگي به تيم ملي 
وارد كرد. با اين  حال تصميم كميته  فني بر بقاي اين مربي موفق بود. از 
زمان سرپرستي مزدا صوفي، تغييرات مديريتي زيادي در فدراسيون 
رخ داده و يكي از آنها انتخاب مازيار فريدخمامي به عنوان سرپرس��ت 
سازمان تيم هاي  ملي بوده اس��ت. همانطور كه انتظار مي رفت كميته  
فني باز هم هدايت تيم مردان را به هروي س��پرد و پگاه زنگنه نيز فعلًا 
مسئوليت تيم بانوان را برعهده دارد. هروي پرافتخارترين مربي كاراته 
ايران محسوب مي شود و زنگنه نيز كاپيتان اسبق تيم ملي بوده و تجربه 
چند سال مربيگري در تيم ملي را در كارنامه دارد. از جمله تصميمات 
مهم گرفته شده در نشس��ت اخير كميته  فني، الزام حضور كاراته كاها 
در رقابت هاي انتخابي است. صوفي، سرپرس��ت فدراسيون روي اين 
موضوع و اهميت آموزش داوران تأكيد ك��رد: »با توجه به اينكه اولين 
گام در توسعه، عدالت است و مسير رسيدن به عدالت قانون است بايد 
تمامي كاراته كاهاي مدعي پوشيدن لباس تيم ملي در مسابقات انتخابي 
شركت كنند. بايد مسيري را انتخاب و از داورانمان در دو بخش مردان 
و زنان حمايت كنيم. اعضاي محترم كميته  فني همان اشرافي را كه در 
مورد تيم هاي ملي دارند بايد روي داوري نيز داشته باشند. بايد به صورت 
دقيق و كارشناسي در مورد حوزه آموزش و پرورش داوران اقدام شود. 
در اين بخش با كمبودهايي مواجه هستيم كه بايد برنامه ريزي دقيقي 
در اين زمينه صورت پذيرد.« فريدخمامي، سرپرست سازمان تيم  هاي 
ملي حاضر بودن مدعيان حضور در رقابت هاي قهرماني آسيا و جهان در 
انتخابي ها را الزامي خواند: »هدف سازمان تيم هاي  ملي ارتقای سطح 
كاراته ايران از جايگاه فعلي است و اين سازمان براساس كار تشكيلاتي 
در كنار كميته فني، داوران، مسابقات، روابط بين الملل، روابط عمومي 
و مديران اجرايي فدراسيون كاراته است. ورزش كاراته به تصميماتي 
نياز دارد كه بدون تعارف به س��ود و مصلحت كاراته كشور باشد. براي 
بهتر شدن بايد زاويه ديد را تغيير داد. به جهت ايجاد انگيزه براي تلاش 
بيشتر ورزشكاران و مربيان با نظر كميته  فني و سازمان تيم هاي  ملي در 
مسابقات قهرماني كشور رده سني بزرگسالان براي انتخابي تيم ملي، 
تمام ورزشكاران آقا و خانم كه مي خواهند در مسابقات قهرماني آسيا 
شانس خود را براي حضور در مسابقات جهاني مصر امتحان كنند بايد 
شركت داشته باشند. پس از مس��ابقات قهرماني كشور نحوه گزينش 
نفرات و انتخابي ها با توجه به ش��روع ماه مبارك رمضان و مس��ابقات 

بين المللي اعلام خواهد شد.«

با اجرا و تكميل پروژه هاى مرتبط با احداث بوستان آيينى شهر گلستان ، علاوه بر ايجاد مركز فرهنگى و تفريحى مناسب براى شهروندان، تحولى ساختارى در محله مصلى  در 
عرصه هاى مختلف خدماتى ، فرهنگى و اجتماعى بوجود خواهد آمد.   

      سيد محمد ميرزمانى شهردار گلستان  به همراه نادر سازور رئيس شوراى اسلامى شهر در حاشيه بازديد از اجراى پروژه بوستان آيينى و حاشيه محلات آن، اظهار كرد: اقدامات 
عمرانى و خدماتى در حال انجرا در محله مصلى با هدف بهبود بخشى به وضعيت زندگى شهروندان و ايجاد يك فضاى   مناسب   براى گذران اوقات فراغت انجام مى شود.  

وى با اشاره به اينكه اين پروژه با همكارى شوراى اسلامى شهر در حال اجراست، افزود: احداث غرفه هاى فرهنگى، زيباسازى بصرى پارك، جابجايى تاسيسات مزاحم و مرمت 
مسيرهاى دسترسى به مصلى بزرگ صاحب الزمان(عج)، مسير گشايى محلات اطراف، نصب المان هاى زيبا، تقويت فضاى سبز بوستان و ... از جمله اقداماتى است كه در اين 
منطقه در حال انجام است. ميرزمانى با اشاره به احداث سراى محله اى با نام شهيد خدمت آيت اله آل هاشم در مجاورت اين بوستان،بيان كرد: با مطالعه و برنامه ريزى انجام شده 
در جهت تامين سرانه ها و ايجادزيرساخت موردنياز شهرى با امكانات كامل، اين مجموعه در حال احداث است كه تكميل و بهره بردارى از ان گامى مهم در جهت ارتقاى سطح 

خدمات رسانى به شهروندان اين منطقه محسوب مى شود.
وى  با بيان اينكه ايجاد زيرساخت ها ، رفع مشكلات و جلب رضايت شهروندان مهمترين اولويتكار مديريت شهرى است، تاكيد كرد: هدف ما از اجراى اين طرح ها، ارتقاى سطح 
رضايتمندى ساكنان  منطقه است، كه با تكميل و بهره بردارياز اين پروژه ها، محله مصلى و الهيه به يكى از مناطق نمونه شهرى گلستان تبديل مى شود. گشايش چهار معبر جديد 
در گلستان براى دسترسى آسان تر به مصلى و بوستان آيينى  ميرزمانى با اشاره به ضرورت ايجاد دسترسى هاى جديد و رفع معضلات ترافيكى منطقه، گفت: گشايش و احداث  
4  معبر و مسير جديددر سطح شهرگلستان ، علاوه بررفع معضلات ترافيكى در منطقه، شهروندان مى توانندبه راحتى و با سهولت بيشترى به مصلى و بوستان آيينى دسترسى 

پيدا كنند درحاليكه پيش از اين، تردد به اين مناطق با چالش هايى مواجه بود.
وى ادامه داد: با افتتاح و بهره بردارى از  اين مسيرها در دهه مبارك فجر امسال، انتظار مى رود مشكلات رفت و آمد به طور چشمگيرى كاهش يابدو اين اقدام همچنين مى تواند به 

رونق بيشتر اين مناطق و افزايش حضور شهروندان در آن ها منجر شود.
  سكاندار شهردارى گلستان پروژه بوستان آيينى را به عنوان يك فضاى گردشگرى، فرهنگى و اجتماعى برشمرد و گفت:  ايجاد اين امكانات تفريحى و مذهبى، افزايش نشاط 

اجتماعى را ارتقا داده و شهروندان مى توانند از اين پس با سهولت بيشترى از اين مكان ها بازديد كرده و از امكانات ارائه شده بهره مند شوند.
مير زمانى با بيا ن اينكه در طى سه سال گذشته شهروندان درمحلات مختلف شهر گلستان  شاهد تحولات چشمگيرى  شده اند، خاطر نشان كرد: با اجراى طرحهاى مختلف عمرانى 

و خدماتى و  تحولات در دوره ششم مديريت شهرى، نشان از توجه ويژه به بهبود زيرساخت هاى شهرى و ارائه خدمات مناسب به شهروندان دارد.
((عزم مديريت شهرى براى احياى بافت هاى فرسوده گلستان با مشاركت مردم))

   شهردار گلستان در حاشيه بازديد از محلات بازارچه خيابان مدرسه و ديدار با شهروندان، اظهار كرد: به منظور مشاركت و ترغيب شهروندان براى احياى بافت هاى فرسوده در 
محلات مختلف شهر گلستان ضمن صدور پروانه ساختمانى رايگان، بسته هاى تشويقى ويژه نوسازى بافت فرسوده در اختيار شهروندان قرار مى گيرد.  وى افزود: صدور پروانه 

ساختمانى در هر مساحت متر مربعى رايگان است و شهروندان بابت نوسازى ملك خود مبلغى به شهردارى نمى پردازند.
   شهردار گلستان با اشاره به اينكه محدوده خيابان مدرسه بعنوان بازار محلى به ثبت رسيده است، بيان كرد: درصورت نوسازى املاك تجارى واقع در اين محلات، به هر واحد 
يك طبقه تجارى و يك طبقه روى آن و بدون پاركينگ مجوز ساخت اعطا مى شود. وى بابيان اينكه احياى بافت هاى فرسوده يكى از اولويت هاى مديريت شهرى است، تاكيد كرد: 
شهردارى گلستان در راستاى اجراى طرح هاى توسعه و بهبود بافت شهرى با همكارى و حمايت شوراى اسلامى شهر و مسئولين استان تهران، اقدام به ارائه بسته هاى تشويقى 

ويژه براى نوسازى بافت هاى فرسوده كرده است.
 ميرزمانى با اشاره به مصوبات اخير كميسيون عالى معمارى و شهرسازى ايران در بافت فرسوده گفت: هدف از اجراى اين طرح هاى تشويقى، بهبود كيفيت زندگى شهروندان، 

كاهش مخاطرات ناشى از بافت هاى فرسوده و ارتقاى سيما و  منظر شهرى است.
وى تصريح كرد: متقاضيان نوسازى بافت هاى فرسوده، مى توانند براى كسب اطلاعات بيشتر در خصوص اين طرح و بهره مندى از خدمات ارائه شده، به سازمان عمران و بازآفرينى 

فضاهاى شهرى واقع در شهرك قلعه مير (منطقه 2 شهردارى گلستان) و يا به اداره شهرسازى و معمارى ساختمان مركزى شهردارى گلستان مراجعه كنند.
  شهردار گلستان با اشاره به اينكه رفع معضل بافت فرسوده همواره دغدغه اعضاى شورا و مجموعه شهردارى بوده، اذعان كرد: موضوع بافت فرسوده در موقع بلاياى طبيعى 
مثل زلزله و سيل ميتواند بسيار خطرناك باشد، از اين رو  موضوع نوسازى بافت هاى فرسوده به عنوان اولويت اول در شهرگلستان  مورد توجه قرارگرفته است.وى با بيان اينكه 
احياى بافت هاى فرسوده نيازمند همكارى، همراهى و مشاركت آحاد شهروندان با مجموعه مديريت شهرى اسـت، تاكيد كرد: در راستاى نوسازى بافت هاى فرسوده شهرى، 
طرح هاى مختلفى به شهردارى ابلاغ شده است كه شامل اختصاص تراكم تشويقى، امتياز در تامين پاركينگ، تخفيف درمحاسبه عوارض خانگى، تخفيف در تجميع پلاك هاى 

كوچك و ريزدانه، معرفى به بانك جهت دريافت تسهيلات و موارد ديگر مى شود.
  ميرزمانى با اشاره به اينكه نقشه محدوده  بافت هاى فرسوده و ناكارآمد شهرى تهيه شده گفت: شهردارى مصمم است تا با مشاركت مردم و مالكين سالانه نسبت به نوسازى 
و به سازى بافت هاى فرسوده شهرى كه به دليل فرسودگى كالبدى، نبود   فضاهاى مناسب از قبيل دسترسى به خدمات و زير ساخت هاى شهرى آسيب پذير بوده و به دليل عدم 

ارزش مكانى، محيطى و اقتصادى بالا، با بى ميلى و عدم اشتياق  سرمايه گذاران به سرمايه گذارى در چنين مناطقى مواجه است، اقدام كند.
   شهردارگلستان، با اشاره به اينكه با به سازى و نوسازى بافت هاى فرسـوده، علاوه بر كاهش هزينه ها و ايمن ساز سكونت شهروندان، باعث ارائه خدمات بيشتر به شهروندان 
مى شود، خاطرنشان كرد: شهر گلستان با وسعت جغرافيايى بالغ بر 2 هزار و 470 هكتار، قريب به هزار و 300 هكتار محدوده قانونى و خدماتى دارد كه از اين ميزان وسعت جغرافيايى 

بيش از 50 درصد شامل بافت هاى فرسوده و نيازمند به سازى و نوسازى است.

(((تحول محله مصلى گلستان با  اجراى پروژه بوستان آيينى )))

روبرت�و پيات�زا، صب�ح روز گذش�ته ب�راي 
برگزاري جلس�ه حضوري با رئيس فدراسيون 
و امض�اي رس�مي ق�رارداد هم�كاري ب�ا 
تيم مل�ي واليب�ال اي�ران وارد ته�ران ش�د. 
م��رد ايتاليايي بع��د از برگزاري جلس��ه حضوري 
با تق��وي، برنامه ريزي نهاي��ي ب��راي رويدادها و 
فعاليت هاي تيم ملي واليبال كش��ورمان در سال 
آينده، بازديد از امكانات واليبال ايران و همچنين 
امضاي رس��مي قرارداد همكاري، در نخس��تين 
نشست خبري خود پاسخگوي اصحاب رسانه شد. 
نخستين جمله پياتزا نشان داد كه شناخت خوبي 
از واليبال ايران دارد. او قبل از هرچيزي تأكيد كرد 
خيلي دوست دارم كاري كه ولاسكو در ايران انجام 
داد را انجام دهم، چون به نظرم او واليبال ايران را 
عوض كرد و نگاه دنيا را به ايران تغيير داد، درست 
همان كاري كه در واليبال ايتاليا ني��ز انجام داد. 
پياتزا دقايقي بعد از آنكه به طور رس��مي هدايت 
تيم ملي  واليبال ايران را به دس��ت گرفت، ضمن 
اشاره به تجربياتي كه واليبال ايران طي دو سال 
گذشته به واسطه كس��ب نتايح مختلف به دست 
آورده، به تشريح برنامه هايش پرداخت: »مطمئنم 
ك��ه توتول��و و اميرخوش خب��ر و س��اير اعضاي 
كادرفني اطلاعات لازم را در اختيارم مي گذارند، 
اما نخستين برنامه ما از ماه مي )ارديبهشت( كه 
وارد زمين تمرين مي ش��ويم آغاز مي شود. تمام 
توانم را براي بهتر شدن واليبال ايران به كار مي برم 
و بي شك توتولو كه آشنايي بيشتري نسبت به من 

دارد، كمك بزرگي خواهد بود.«
مهم ترين مس��ئله اي كه پياتزا در همان نخستين 
برخوردش با رسانه ها بدان تأكيد داشت، اين بود 
كه قرار نيست همزمان با تيم هاي ملي ايران و هلند 
كار كنم: »برخي مسائل بزرگنمايي مي شود. من 
هرگز چنين چيزي نگفتم و كس��اني كه با مسائل 
آشنا هستند خوب مي دانند كه چنين كاري مقدور 
نيست. من در حال حاضر با تيم ملي  واليبال ايران 
قرارداد دارم. غيرممكن است وقتي تمام تمركزم 
روي تيمي است كه با آن قرارداد دارم با تيم ديگري 
كار كنم. البته با توجه به قراردادي كه از پيش با تيم 
ميلانو داشتم، فعلًا همزمان با باشگاه خودم، با ايران 
هم همكاري مي كنم. زماني كه سرمربي هلند بودم 
همزمان با تيم ملي با تيم باشگاهي خودم نيز كار 
مي كردم. الان نمي توانم مستقيماً در ايران باشم، 
اما سه دستيارم اينجا هستند و كار مي كنند. ضمن 
اينكه تكنولوژي نيز در خدمت ماس��ت. مسابقات 
آخر آوريل تمام مي ش��ود، ليگ جهاني هم از 12 
تا 15ژوئن اس��ت، با اين حساب س��ه هفته براي 
برگزاري بازي هاي دوس��تانه فرصت داريم و فكر 

نمي كنم كه مشكلي وجود داشته باشد.«

پياتزا تأكيد بسياري به استفاده از دستيارانش و 
همفكري با كمك هايش دارد. او هنوز كمك هاي 
ايراني خود را انتخاب نكرده، اما تأكيد دارد بعد از 
ملاقات با مربياني كه فدراس��يون برايش ليست 
كرده اس��ت، انتخابش را خواهد ك��رد: »به نظرم 
زبان ايراني و ايتاليايي نداريم، ما با زمان واليبال با 
هم صحبت مي كنيم. تفاوتي بين ليست بازيكنان 
و مربيان قائل نمي شوم. همانطور كه براي انتخاب 
بازيكنان فهرس��ت نهايي ندارم و ليست هميشه 
باز اس��ت و همه بازيكنان مي توانند كمك كنند 
و هميشه بايد آماده باش��ند، مربيان نيز هميشه 
مي توانن��د كمك كنند. مهم تري��ن موضوع ميل 
به كار براي ايران است. ليس��ت من براي بازيكن 
و مربي هميش��ه باز است. فدراس��يون مشخصاً 
ليس��تي در خصوص مربيان به م��ن داده، اما اگر 
مربي ديگري خارج از ليست ميل همكاري با من 
را داشته باشد، استقبال و با او همكاري مي كنم. 
كاري ن��دارم مربيان خارجي قبل��ي چه رويه اي 
را در پي��ش مي گرفتن��د. من هميش��ه آماده ام 

هركسي بيايد با او همكاري كنم، اگر از تجربيات 
من مي خواهد اس��تفاده كند. با مربي��ان زيادي 
دوره مي گذاشتيم و با هم مش��اركت و همكاري 
مي كرديم و تجربياتمان را به هم انتقال مي داديم. 
اين كار جاده دوطرفه است. من چيزي براي مخفي 
كردن ندارم. دس��تم براي همكاري با مربيان باز 
است، اما مثل يك پزشك هستم و تصميم گيري با 
خودم است. بايد همه چيز را در نظر بگيرم. جنگ 
و دعوا دوست براي من نمي آورد، اما بازيكنان را 

مستقل انتخاب مي كنم.«
مرد ايتاليايي نيمكت تيم مل��ي  واليبال همچنين 
با تمجيد از توانمندي ه��اي بازيكنان ايران تأكيد 
كرد كه مي توان دوباره همه چيز را از نو س��اخت: 
»خوشحالم اين موقعيت را پيدا كردم كه به ايران 
بيايم. دليل انتخابم اين اس��ت كه دوباره مي توان 
خيل��ي چيزه��ا را س��اخت و دوباره ش��روع كرد. 
مي خواهم كاري را كه ولاسكو در ايران كرد تجربه 
كنم و مي دانم واليباليس��ت هاي ايراني مرا در اين 
راه همراهي خواهند كرد. در ايران بازيكنان زيادي 

حضور دارند كه سطح برخي از آنها آنقدر بالاست 
كه مي توانند در ليگ هاي اروپايي بازي كنند. برخي 
از آنها نيز هنوز آمادگ��ي لازم براي حضور در اروپا 
را ندارند و بايد بيشتر كار كنند. من استعدادهاي 
جوان بس��يار خوب��ي را در ايران مي بين��م و واقعاً 
دوست دارم با اين استعدادها كار كنم. وظيفه يك 
مربي بسيار مهم اس��ت، او بايد افراد مختلف را به 
خوبي در كنار هم قرار دهد و ذهنيت تمام بازيكنان 
را به سمت يك هدف راهنمايي كند. براي رسيدن 
به اين هدف نياز به بازيكناني داريم كه اهميت نقش 
خود را بدانند كه شامل بازيكنان جوان هم مي شود. 
بازيكنان بزرگ مي توانند احساس��ات زيادي را به 
مردم منتقل كنند. واكنش هاي��ي كه من در كنار 
زمين انجام مي دهم واقعاً ضروري اس��ت. زندگي 
با احساس��ات در جريان است، كس��ي كه بخواهد 
مي تواند احساسات خود را بروز دهد. مهم اين است 
كه بتوانيم در اين مس��ير به خوبي هدايت شويم 
و اميدوارم نتيجه اي كه با هم به دس��ت مي آوريم 

شادي و لبخند را به مردم هديه كند.«

می خواهم برای ايران ولاسكو باشم
سرمربي ايتاليايي با وعده ساختن واليبال آمد
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